

**呈交成績表附頁 TRANSCRIPT SUBMISSION COVER SHEET**

Application No.申請編號： \_\_\_\_\_

申請人請注意：

1. 請填寫此附頁內各項；
2. 請向您已畢業或現正就讀之大專院校申請學業成績表，由該大專院校把已密封之成績表連同本附頁郵寄本學院。
3. 若您持有本學院的學歷，您可以呈交成績表之副本，請填妥本附頁連副本交往/寄往本學院；
4. 若您須提交多間院校頒授之學歷，請自行複印本附頁。

Notes for applicants:

1. Complete all sections of this Transcript Submission Cover Sheet;
2. Apply to your former/current post-secondary school for an official transcript. The official transcript should be put in a sealed envelope, together with this Cover Sheet, and to be sent directly to this Institute.
3. If you possess qualifications awarded by AINM, you may send the photocopies of transcript instead of applying for a new one. Please attach this Cover Sheet to the photocopies of transcript and send to the Registry.
4. Make copies of this Cover Sheet for use if you apply transcripts from more than one post-secondary school.

**A. 個人資料 Personal Particulars**

中文姓名

英文姓名

Name in Chinese : \_\_\_\_\_ Name in English : \_\_\_\_\_

聯絡電話

電郵

Contact Tel. : \_\_\_\_\_ E-mail : \_\_\_\_\_

**B. 擬攻讀自然醫學醫師課程 Program Applied for Doctor of Naturopathic Medicine (ND)****C. 申請人之修業資料 Information of post-secondary school attendance**

大專院校名稱 Name of Institute / University	修業日期 (起/訖) Date of Attendance (From/To)	修讀學位及頒發日期 Degree and Date of Conferment

致：簽發學業成績表之負責人

上述申請人現向本學院申請攻讀自然醫學  
醫師課程，請將其學業成績表乙份密封連  
同本附頁逕寄：

香港灣仔軒尼詩道99號27樓

美國自然醫學學院校務處收

註：呈交成績表

To: Officer responsible for issuing transcripts

The applicant whose name appears above is applying  
for admission to a ND program at this Institute. Please  
send the official transcript in a sealed envelope  
together with this Cover Sheet to:

Registry,

American Institute of Natural Medicine,  
27/F, 99 Hennessy Road,  
Wanchai, Hong Kong SAR

Re: Transcript Submission